
Več denarja krajevnim skupnostim
V preteklem letu smo poglobljeno in kritično

razpravljali tudi o sodelovanju krajevne skupnosti in
združenega dela, na seji skupščine pa sprejeli tudi
določene sklepe, ki naj prispevajo k izboljšanju sta-
nja. Ugotovili smo, da se ustavna zamisel krajevne
skupnosti v praksi zadovoljivo ne uresničuje in da se
materiala osnova samoupravljanja v krajevni skup-
nostj vse bolj slabša. Težave se kažejo še zlasti v ti-
stih KS, na območju katerih obstajajo le redke OZD
oz. jih sploh ni. Tudi samoupravne interesne skup-
nosti zaradi omejenih možnosti v zadnjih letih niso
oz. siabo izpolnjujejo sprejete obveznosti iz samou-
pravnih sporazumov o temeljih plana KS. Izpada
sredstev iz združenega dela, bodisi neposredno,

bodisi preko samoupravnih interesnih skupnosti ni
možno nadoknaditi z zagotavljanjem sredstev iz ob-
činskega proračuna, kajti večletno limitiranje te po-
rabe tega ne omogoča. Zato so delegati vztrajali na
tem, da je treba odstraniti ovire, ki zavirajo uresniče-
vanje ustavno opredeljenih družbenoekonomskih
odnosov v KS. Skupščina je pozvala odgovorne no-
silce samoupravnih funkcij v KS ter v združenem
delu in SIS, da vzpostavijo oz. krepijo medsebojne
stike ter oblike sodelovanja tudi v teh zaostrenih
družbenoekonomskih razmerah Hkrati je terjala,
izhajajoč iz ustavnih načel, da se na območju mesta
Ljubljane v najkrajšem možnem času opredelimo za
enotno rešitev te problematike. Anka Tominšek


